

## SURVEY/SONDAGE

The Board of Directors would like to receive your comments or suggestions regarding the current structure of the programme (e.g. number of papers per session, length of time per author, various types of sessions, disciplinary divisions). The completed survey can be submitted at the registration desk during the conference or mailed to the Canadian Political Science Association, Suite 205, 1 Stewart Street, Ottawa, ON, K1N 6H7.

Le Bureau de direction aimerait recevoir vos commentaires ou suggestions sur le format du programme (par exemple, nombre de communications par séance, temps réservé à chaque présentation, styles de séances, les sous-divisions). Vous pouvez remettre le sondage au bureau d'inscription durant le congrès ou le retourner par la poste à l'Association canadienne de science politique, Bureau 205, 1, rue Stewart, Ottawa, ON, K1N 6H7.

### Comments/Suggestions/Commentaires:

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---